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Protokół  Nr  91/2013 

z posiedzenia Zarządu Powiatu w Środzie Śląskiej 
odbytego w dniu 19.06.2013 r. 

o godz. 12:00 w Starostwie Powiatowym 
przy ul. Wrocławskiej 2 w Środzie Śląskiej 

 
Obecni: 
Sebastian Burdzy – Starosta 
Mieczysław Kudryński - Wicestarosta 
Józef Chabraszewski – członek Zarządu 
Grzegorz Pierzchalski – członek Zarządu  
Czesław Kaczmarek – członek Zarządu  
oraz 

Mariusz Żałobniak – Sekretarz Powiatu 
Janina Gawlik – Skarbnik Powiatu 

 
Starosta 
Przywitał przybyłych na posiedzenie członków Zarządu, a następnie przedstawił porządek 

posiedzenia:  

1. Otwarcie posiedzenia. 

2. Przyjęcie porządku posiedzenia. 

3. Przyjęcie protokołu Nr 88/2013, Nr 89/2013, Nr 90/2013 z posiedzeń Zarządu Powiatu w 

Środzie Śląskiej. 

4. Przyjęcie stanowiska w sprawie: 

- ustalenia zmiany sposobu odbudowy odcinka drogi powiatowej w Proszkowie po 

umieszczeniu kanalizacji sanitarnej, 

- wniosku Gminy Miękinia o sporządzenie umowy użyczenia gruntu nr dz. 224/3 dr – obręb 

geodezyjny Miękinia w celu realizacji zadania pn. „Przebudowa ulicy Chmielowej w 

miejscowości Miękinia” 

- rozważenia możliwości składania wniosków do Narodowego Programu Przebudowy Dróg 

Lokalnych na rok 2014 na zadania: 

  „Przebudowa drogi powiatowej nr 2020 przez miejscowość Rakoszyce, z 

remontem chodnika gruntowego i nawierzchni asfaltowej”, 

 „Dokończenie budowy chodników przy drodze powiatowej numer 2014D w 

miejscowości Kostomłoty”,  

 „Dokończenie budowy chodników przy drodze powiatowej 2014D w miejscowości 

Piotrowice”, 

 „Dokończenie budowy chodników przy drodze powiatowej nr 2086D we wsi 

Wichrów”,  

 „Wykonanie ścieżki rowerowej wzdłuż drogi powiatowej nr 2075D (wraz z 

dokumentacją) na odcinku Zabłoto – Kostomłoty”  

5. Zaopiniowanie uchwał Rady Powiatu w sprawie: 

- zbycia w drodze darowizny nieruchomości położonej w miejscowości Krępice, Gmina 

Miękinia, 

- uchwalenia Powiatowego Programu Zapobiegania Przestępczości oraz Porządku 

Publicznego i Bezpieczeństwa obywateli na lata 2013-2016 dla Powiatu Średzkiego. 

6. Przyjęcie informacji o przeprowadzonym postępowaniu konkursowym na dyrektora 

Poradni Psychologiczno – Pedagogicznej oraz przyjęcie stanowiska w zakresie 

obsadzenia stanowiska Dyrektora tej jednostki. 

7. Sprawy różne. 
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Starosta 
Zaproponował wprowadzić punkt „Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w sprawie zmian w 
uchwale budżetowej Powiatu Średzkiego na rok 2013” oraz do punktu „przyjęcie stanowiska w 
sprawie”: wniosku firmy Skanska oraz notatek ze spotkania służbowego dotyczącymi wymiany 
przepustu wraz z wpięciem studzienki oraz wymiany kolektora kanalizacji deszczowej w chodniku 
w Ujeździe Górnym jako roboty dodatkowe przy realizacji zadania pn. „Przebudowa drogi 
powiatowej nr 2020D na odcinku od Cesarzowic do mostu w Ujeździe Górnym” 
 
Za  przyjęciem porządku, ze zmianami, członkowie Zarządu Powiatu głosowali: 
 

      ZA –  5 P – 0 W - 0 
 

Ad. 3 / Przyjęcie protokołów Nr 88/2013, Nr 89/2013, Nr 90/2013 z posiedzeń Zarządu 

Powiatu w Środzie Śląskiej. 

 

Za przyjęciem protokołu Nr 88/2013 z dnia 16 maja  2013 r. członkowie Zarządu głosowali:  

 

                                                                 ZA - 4 W - 1 P – 0 

 

Za przyjęciem protokołu Nr 89/2013 z dnia 23 maja  2013 r. członkowie Zarządu głosowali:  

 

                                                                 ZA - 5 W - 0 P – 0 

 

Za przyjęciem protokołu Nr 90/2013 z dnia 6 czerwca  2013 r. członkowie Zarządu głosowali:  

 

                                                                 ZA - 5 W - 0 P – 0 

 

Ad. 4/Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w sprawie: 

 

- zmian w uchwale budżetowej Powiatu Średzkiego na rok 2013, 

 

Skarbnik 

Omówiła uchwałę. 

 

Za podjęciem powyższej uchwały członkowie Zarządu Powiatu głosowali: 

 

ZA – 5 P – 0 W – 0 

 

Skarbnik 

Omówiła projekt uchwały Rady Powiatu w sprawie zmian w uchwale budżetowej Powiatu 

Średzkiego na rok 2013, który zostanie przedłożony na następnym posiedzeniu Zarządu Powiatu.  

 

Ad. 5/ Przyjęcie stanowiska w sprawie: 

 

- ustalenia zmiany sposobu odbudowy odcinka drogi powiatowej w Proszkowie po 

umieszczeniu kanalizacji sanitarnej, 

 

Starosta 
Zaproponował, aby przyjąć zmianę w postaci zastosowania podwójnej powierzchniówki, zamiast 
wcześniej planowanej pojedynczej powierzchniówki, co spowoduje zwiększenie kosztów w części 
przypadającej na Powiat Średzki o 3 013,50 zł. brutto. 

 
Za przyjęciem wyżej przedstawionego stanowiska członkowie Zarządu Powiatu głosowali: 
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ZA – 5  P – 0 W – 0 

 
 

- wniosku Gminy Miękinia o sporządzenie umowy użyczenia gruntu nr dz. 224/3 dr – obręb 

geodezyjny Miękinia w celu realizacji zadania pn. „Przebudowa ulicy Chmielowej w 

miejscowości Miękinia” 

 

Sekretarz 

Powiedział, że tutaj jednocześnie będzie podjęcie uchwały w tej sprawie.   

Starosta  

Zapytał, kto jest za pozytywnym stanowiskiem w powyższej sprawie. 

Za przyjęciem powyższego stanowiska i jednocześnie podjęciem uchwały członkowie 
Zarządu Powiatu głosowali: 
 

ZA – 5 P – 0 W – 0 
 

Ad. 6/ Zaopiniowanie uchwał Rady Powiatu w sprawie: 

 

- zbycia w drodze darowizny nieruchomości położonej w miejscowości Krępice, Gmina 

Miękinia, 

 

Za pozytywnym zaopiniowaniem projektu uchwały członkowie Zarządu Powiatu głosowali: 

 

ZA – 5 P – 0 W – 0 

 

- uchwalenia Powiatowego Programu Zapobiegania Przestępczości oraz Porządku 

Publicznego i Bezpieczeństwa obywateli na lata 2013-2016 dla Powiatu Średzkiego. 

 

Za pozytywnym zaopiniowaniem projektu uchwały członkowie Zarządu Powiatu głosowali: 

 

ZA – 5 P – 0 W – 0 

 

Cd. Ad. 5 Przyjęcie stanowiska w sprawie: 

 

- wniosku firmy Skanska oraz notatek ze spotkania służbowego dotyczącymi wymiany przepustu 

wraz z wpięciem studzienki oraz wymiany kolektora kanalizacji deszczowej w chodniku w 

Ujeździe Górnym jako roboty dodatkowe przy realizacji zadania pn. „Przebudowa drogi 

powiatowej nr 2020D na odcinku od Cesarzowic do mostu w Ujeździe Górnym” 

 

Starosta 

Powiedział, że wpłynęły dwa wnioski firmy Skanska dotyczące wymiany przepustu wraz z 

wpięciem studzienki w Ujeździe Górnym – koszt 5 500 zł. plus VAT, oraz wymiany kolektora 

kanalizacji deszczowej w chodniku w Ujeździe Górnym – koszt 47 100 zł. plus VAT, nie mniej 

jednak jest to po połowie z Gminą. 

 

Wicestarosta 

Powiedział, że zacznie od robót dodatkowych za niższą cenę. Na krzyżówce przed kościołem w 

stronę gimnazjum, projektant zaprojektował odwodnienie liniowe do rowu, które nie ma żadnego 

odpływu, za 5,5 tys. zł. może być odwodnienie do kanalizacji deszczowej, co rozwiąże problem 

zalewania tego skrzyżowania. Zdecydowanie większy problem jest, jeśli chodzi o kanalizację 

deszczową od kościoła aż do mostu. Po lewej stronie był kiedyś rów, w czynie społecznym rów 
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został zarurowany betonowymi rurami, rura miała być głęboko, niestety jest bardzo płytko. 

Jednym z powodów takiego stanu jest to, że Ujazd nie ma kanalizacji sanitarnej. W projekcie było 

zrobienie na tej kanalizacji deszczowej, podkopania, podbudowy i chodnika. Dzisiaj, jeśli nasypią 

podbudowę i postawią zagęszczarkę to wpadnie na dno rowu. Dodał, ze bez wykonania tych 

robót dodatkowych nie ma możliwości wykonania chodnika w Ujeździe Górnym, ponieważ nie ma 

na czym. 

 

Radny Pierzchalski 

Powiedział, że projektant mógł to uwzględnić wcześniej, ale niestety wychodzą takie rzeczy. 

 

Wicestarosta 

Powiedział, że projektant nie był w stanie tego uwzględnić, ponieważ na mapie do celów 

projektowych ta kanalizacja deszczowa jest 70 - 80 centymetrów, odkopali i okazało się, że tam 

gdzie ona się zapada jest 20 centymetrów. 

 

Radny Chabraszewski 

Powiedział, że należy pamiętać, że wykonawca za tą drogę wziął duże pieniądze. Dodał, że 

pierwszą ofertę za 5 500 zł. nigdy by nie przyjął i w dzisiejszych realiach firma mogłaby wykonać 

to w ramach zakresu robót. A druga, koszt według niego jest przynajmniej o 20 tys. zawyżony. 

Powiedział, że byłby za tym, aby ewentualnie zapłacić im za materiał, a materiał w tym przypadku 

więcej niż 15 tys. zł. nie kosztuje, bo to są studnie, „cztery setki”, które kosztują w granicach 400 

zł. Dodał, że należałoby podjąć rozmowy z firmą i zwrócić im tylko koszt materiału.       

 

Radny Kaczmarek 

Powiedział, że zgadza się z tym co powiedział Pan Chabraszewski, należy to wykonać, ale za 

mniejsze pieniądze.  

 

Starosta 

Powiedział, że te roboty dodatkowe są konieczne i na nie jako Zarząd należy wyrazić zgodę, bo 

to liczymy jako pierwsze i raczej ostatnie prace dodatkowe, natomiast jest jeszcze kwestia 

finansowania i kwoty za którą zostaną one wykonane. 

 

Skarbnik  

Powiedziała, że w momencie korygowania inwestycji było zapewnienie, ze jest to robota 

ryczałtowa żadnych robót dodatkowych nie będzie. Powiat w budżecie ma zaplanowaną kwotę 

taką jaka jest w umowie, każda jedna dodatkowa robota, należy wskazać teraz skąd zabrać, 

inaczej nie będzie mogła wprowadzić tego zadania do budżetu.  

 

Radny Chabraszewski 

Zapytał, czy orurowanie i odprowadzenie wody w tej technologii to jest jedyny sposób 

rozwiązania tego problemu, nie ma innej? 

 

Wicestarosta 

Powiedział, że nie ma innej. 

    

Starosta 

Zaproponował, aby przyjąć potrzebę wykonania w/w zadań oraz uznać za konieczne wykonanie 
przez pracownika Wydziału IZPO Starostwa Powiatowego dodatkowego, szczegółowego 
kosztorysu wspomnianych zadań oraz odbycie spotkania z przedstawicielami firmy Skanska w 
temacie negocjacji przedstawionych wysokości ofert realizacji robót dodatkowych, 

 

Za przyjęciem powyższego stanowiska członkowie Zarządu Powiatu głosowali: 
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ZA – 5 P – 0 W – 0 
 

Do sali weszła Zuzanna Jaskuła – Kierownik Wydziału EKS Starostwa Powiatowego w 

Środzie Śląskiej 

 

Ad. 7/ Przyjęcie informacji o przeprowadzonym postępowaniu konkursowym na dyrektora 

Poradni Psychologiczno – Pedagogicznej oraz przyjęcie stanowiska w zakresie 

obsadzenia stanowiska Dyrektora tej jednostki. 

 

Zuzanna Jaskuła  

Powiedziała, że najpierw wypowie się jako Przewodnicząca Komisji Konkursowej powołanej 

do wyłonienia kandydata na dyrektora, również członkiem z ramienia organu był Pan 

Wicestarosta. Na konkurs w wyznaczonym terminie wpłynęła jedna oferta, w związku z tym 

komisja podjęła pracę, praca komisji składa się z dwóch etapów, pierwszy etap to jest ocena 

formalna dokumentów złożonych w ofercie, a druga część to jest część merytoryczna, wynik 

oceny formalnej gwarantuje przejście do następnego etapu postępowania konkursowego. Na 

etapie oceny formalnej okazało się, że złożone przez kandydatkę dokumenty po otwarciu 

koperty i analizie, że nie są zgodne z ogłoszeniem konkursowym.  Błąd polegał na tym, że w 

ogłoszeniu konkursowym, które miało zapisane to co jest w rozporządzeniu w sprawie 

konkursu na dyrektora „kandydat przedstawia oryginały, albo kopie poświadczone przez 

kandydata za zgodność” dokumentów wymienionych. Pani część dokumentów przedstawiła 

w oryginale, natomiast część, kopie tych dokumentów miała potwierdzone za zgodność z 

oryginałem u nas w Biurze Rady, zresztą przez Pana Sekretarza, a powinna podpisać to 

sama. Niestety z tego powodu nie mogła przejść do następnego etapu. Komisja podjęła 

uchwałę o niedopuszczeniu Pani do następnego etapu, wynik konkursu jest oczywiście taki, 

że nie wyłoniono kandydata na dyrektora Poradni. W tej sytuacji  obligatoryjnie jednostka 

samorządu wybiera dyrektora placówki oświatowej w drodze konkursu, natomiast w 

przypadku kiedy nie wyłoniono kandydata, lub nie zgłosi się kandydat, wówczas organ 

prowadzący może powierzyć to stanowisko ustalonemu przez siebie kandydatowi po 

zasięgnięciu opinii rady szkoły lub placówki rady pedagogicznej, to może być każdy, kto 

spełnia wymogi określone w ustawie, aby być dyrektorem. To jest pierwsza możliwość. 

Druga możliwość to jest ogłoszenie konkursu. Trzecia możliwość - do czasu powierzenia 

stanowiska dyrektora, kandydatowi wyłonionemu w drodze konkursu organ prowadzący 

może powierzyć pełnienie obowiązków wicedyrektorowi, a w szkołach i placówkach gdzie nie 

ma wicedyrektora nauczycielowi tej szkoły i to jest do czasu ogłoszenia konkursu na okres 

nie dłuższy niż 10 miesięcy; jest to sytuacja z której  skorzystaliśmy w roku ubiegłym. 

 

Starosta 

Powiedział, że obecnie pełniąca obowiązki dyrektora Pani Grabowska, pełni te obowiązki do 

końca czerwca tego roku i nie chce pełnić ich dalej. Dodał, że potwierdzili to przedstawiciele 

Kuratorium Oświaty, że pod opieką Pani Grabowskiej Poradnia zdecydowanie polepszyła 

zakres świadczonych usług, bardzo jest dobrze odbierana na terenie Środy Śląskiej, całego 

Powiatu przy współpracy z wszystkimi innymi jednostkami, co jest niewątpliwą zasługą przez 

te 9 miesięcy Pani Grabowskiej.  

Zaproponował, aby powierzyć stanowisko pełniącego obowiązki dyrektora do dnia 30 września 
br. jednemu z pracowników jednostki.  
 
Za przyjęciem wyżej przedstawionego stanowiska członkowie Zarządu Powiatu głosowali: 

 

ZA – 5  P – 0 W – 0 
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Cd. Ad. 5/ Przyjęcie stanowiska w sprawie: 

 

- rozważenia możliwości składania wniosków do Narodowego Programu Przebudowy Dróg 

Lokalnych na rok 2014 na zadania: 

  „Przebudowa drogi powiatowej nr 2020 przez miejscowość Rakoszyce, z 

remontem chodnika gruntowego i nawierzchni asfaltowej”, 

 „Dokończenie budowy chodników przy drodze powiatowej numer 2014D w 

miejscowości Kostomłoty”,  

 „Dokończenie budowy chodników przy drodze powiatowej 2014D w miejscowości 

Piotrowice”, 

 „Dokończenie budowy chodników przy drodze powiatowej nr 2086D we wsi 

Wichrów”,  

 „Wykonanie ścieżki rowerowej wzdłuż drogi powiatowej nr 2075D (wraz z 

dokumentacją) na odcinku Zabłoto – Kostomłoty” 

 

Starosta 

Powiedział, że Pani Wójt Udanina, a były takie rozmowy, zrezygnowała jak gdyby z możliwości 

składania wniosku na drogę powiatową, jako Gmina Udanin. Byłby jeszcze czas na to, aby 

stosowne uchwały o użyczeniu odcinka drogi powiatowej przyjąć. Niestety Gmina Udanin nie 

zdecydowała się. Wobec tego pozostaje nam taki wniosek złożyć, tym bardziej, że ta droga jest 

wpisana do Wieloletniej Prognozy Finansowej. Powiedział, że w związku z tym, że oprócz 

Udanina wpłynęły jeszcze trzy inne propozycje, licząc koszty tych zadań stwierdził, że etap trzeci 

od miejscowości Ujazd Górny, od mostu jeszcze go trochę wyetapować, odcinek od mostu do 

tablicy z miejscowością Jarostów, za kwotę ok. 2 800 000 zł.  

 

Skarbnik 

Zapytała, czy Powiat będzie składał wniosek o dofinansowanie do Ministerstwa na przebudowę 

mostu w Gminie Udanin, ponieważ wszystko trzeba przewidzieć, to nie są małe pieniądze. Most 

jest bardzo ważny, a w przyszłym roku prawdopodobnie będzie ostatnim rokiem kiedy będzie 

można złożyć taki wniosek.        

 

Starosta 

Zaproponował, aby jeden z wniosków powiatowych składanych do końca września złożyć na 

zmodyfikowany etap III, on całościowo kosztuje 5 040 000 zł., a jako podzielony to jest ok. 

2 800 000 zł. 

 

Skarbnik 

Dodała, że jeszcze most. 

 

Starosta 

Powiedział, że z mostem to jest  3 800 000 zł. Dodał, że mostu na razie nie robimy. 

 

Skarbnik 

Powiedziała, że w zeszłym roku mówiono, że droga może być nieprzejezdna ze względu na stan 

techniczny mostu i że zostanie złożony wniosek do Ministerstwa, ponieważ tam dają pieniądze na 

obiekty infrastruktury. 

 

Radny Kaczmarek 

Zapytał, w jakim procencie jest dofinansowanie do mostu? 

 

Skarbnik 

Odpowiedziała, że 50%. 
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Starosta 

Zaznaczył, że wniosku na most nie składa się do „schetynówki”. Zapytał kto jest za złożeniem 

jednego z trzech wniosków składanych do „schetynówek” na przyszły rok  „Przebudowa drogi 

powiatowej nr 2020D na odcinku od mostu w Ujeździe Górnym do tablicy początkowej 

miejscowości Jarostów”, jako zmodyfikowany etap III zadania, a szacowany koszt inwestycji – 

2 788 060 zł. brutto? 

 

Za przyjęciem powyższego stanowiska członkowie Zarządu Powiatu głosowali: 

 

ZA – 5 P – 0 W – 0 

 

Starosta 

Powiedział, że Powiat wyraził zgodę na wykonanie projektu przez Gminę Miękinia  na zadanie 

pod nazwą „Przebudowa drogi powiatowej relacji Mrozów – Wojnowice” i zaznaczył, że to będzie 

drugi wniosek składany przez Powiat o dofinansowanie z Narodowego Programu Przebudowy 

Dróg Lokalnych na rok 2014. Dodał, że Powiat dokłada do tego zadania tylko 10% wartości 

zadania. Powiedział, że zostają dwa wnioski z Gminy Środa Śląska i Kostomłoty. Jeśli chodzi o 

Gminę Środa Śląska to były już wcześniej propozycje omówione na Zarządzie i  Zarząd uznał za 

właściwe złożenie wniosku „Przebudowa drogi powiatowej nr 2020 przez miejscowość 

Rakoszyce, z remontem chodnika gruntowego i nawierzchni asfaltowej”,  szacowany koszt 

inwestycji – 685 300 zł. brutto. Gmina Kostomłoty złożyła cztery wnioski. Powiedział, że teraz 

Zarząd musi podjąć decyzję co z trzema wnioskami, które składamy jako Powiat Średzki.  

 

Skarbnik 

Powiedziała, że wypowie się jako Przewodnicząca Rady Gminy Kostomłoty i nie ukrywa, że 

Gminie Kostomłoty zależy na wykonaniu ścieżki rowerowej pn. „Wykonanie ścieżki rowerowej 

wzdłuż drogi powiatowej nr 2075D na odcinku Zabłoto – Kostomłoty”, ponieważ nowo 

wyznaczona trasa, która będzie szła w kierunku autostrady, będzie musiała uwzględniać 

infrastrukturę istniejącą. Dodała, że to zadanie powinno zostać wykonane w przyszłym roku przed 

projektem drogi łączącej autostradę z obwodnicą, dlatego, że przy projektowaniu tego połączenia 

będzie musiała zostać uwzględniona. Dodała, że Powiat w miarę możliwości finansowych może 

pomóc Gminie Kostomłoty sfinansować to zadanie. 

 

Starosta 

Zaproponował, aby przyjąć potrzebę przygotowania niezbędnej dokumentacji do realizacji 

zadania pn. „Wykonanie ścieżki rowerowej wzdłuż drogi powiatowej nr 2075D na odcinku Zabłoto 

– Kostomłoty” oraz uregulowania spraw formalnoprawnych i w miarę możliwości finansowych 

Powiatu Średzkiego wykonania wspólnie z Gminą Kostomłoty powyższego zadania w 2014 roku. 

   

Za przyjęciem powyższego stanowiska członkowie Zarządu Powiatu głosowali: 

 

ZA – 5 P – 0 W – 0 

 

Starosta 

Powiedział, że pozostało przegłosować dwa stanowiska. Kto jest za złożeniem drugiego wniosku 

na zadanie pn. „Przebudowa drogi powiatowej relacji Mrozów – Wojnowice” do Narodowego 

Programu Przebudowy Dróg Lokalnych na rok 2014. 

 

Za przyjęciem powyższego  stanowiska członkowie Zarządu Powiatu głosowali: 

 

ZA – 5 P – 0 W – 0 
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Starosta 

Zapytał, kto jest za złożeniem trzeciego wniosku na zadanie pn. „Przebudowa drogi powiatowej 

nr 2020 przez miejscowość Rakoszyce, z remontem chodnika gruntowego i nawierzchni 

asfaltowej” do Narodowego Programu Przebudowy Dróg Lokalnych na rok 2014. 

 

Za przyjęciem powyższego  stanowiska członkowie Zarządu Powiatu głosowali: 

 

ZA – 5 P – 0 W – 0 

 

Ad. 8/ Sprawy różne.       

             

Radny Pierzchalski 

Powiedział, że w związku z tym, że w przyszłym roku prawdopodobnie jest ostatni rok kiedy 

można uzyskać dofinansowanie na most w Ujeździe Górnym, aby złożyć wniosek o 

dofinansowanie tego zadania. 

 

Starosta 

Powiedział, że Zarząd wróci do sprawy mostu w Ujeździe Górnym w styczniu przyszłego roku. 

 

Wicestarosta 

Powiedział, że jeśli chodzi o patchery w odróżnieniu do poprzedniego roku, w momencie kiedy 

Pan Czesław Osiecki złożył wniosek o przygotowanie harmonogramu pracy patcherów, prosił, 

żeby tego nie robić. Pan Wojtkowiak przez warunki atmosferycznie nie mógł pracować, zaczął 

dopiero trzy dni temu. Dodał, że naprawiane są dziury troszkę inaczej, przede wszystkim 

naprawiane są dziury bez rakowin i spęknięć, ale przejezdne bez dziur są prawie wszystkie drogi.      

 
Nikt nie wyraził chęci zabrania głosu. 
 
W związku z wyczerpaniem porządku Starosta zamknął posiedzenie. 
 
Protokół sporządziła          
             (-) 
Maria Pstrowska                                            PODPISY:  
 
                                                                        Sebastian Burdzy.....................(-)................... 
 
 
                                                                        Mieczysław Kudryński ..............(-).................. 
 

 
  Grzegorz Pierzchalski …………(-)…………... 

 
 
                                                                          Józef Chabarszewski .................(-)................... 
 
 
                                                                           Czesław Kaczmarek ………………(-)………….. 
 
 
                                                                           Mariusz Żałobniak.....................(-).................. 
 
 
                                                                           Janina Gawlik ……………………(-)…………… 


